
Protokół nr 1/7/2025 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Boronów

Dnia 19 marca 2025 roku w Sali narad Urzędu Gminy odbyło się posiedzenie w godzinach

od 16:30 do 18:00 z proponowanym porządkiem obrad przedstawionym przez przewodniczącego;

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2024.

4. Analiza realizacji uchwał Rady Gminy za rok 2024.

5. Analiza realizacji zarządzeń Wójta za rok 2024.

6. Sprawy różne.

7. Zakończenie posiedzenia.

Ad 1. W posiedzeniu uczestniczyło 4 członków ze składu komisji.

1. Robert Kucharczyk- przewodniczący komisji

2. Michał Smoleń- zastępca przewodniczącego komisji

3. Krystyna Nowak- członek komisji

4. Wioletta Lipka- członek komisji

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

- wójt Krzysztof Bełkot

- przewodnicząca rady gminy Ilona Robok

Ad 2.

Powyższy  porządek  został  przyjęty  przez  obecnych  jednogłośnie.  Stwierdzono  prawomocność

obrad. 

Ad 3. 

Komisja opracowała i przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności za rok 2024. Członkowie

komisji zaakceptowali formę i treść sprawozdania.

Ad. 4

W  roku  2024  podjęto  95  uchwał.  Szczegółowy  wykaz  wszystkich  podjętych  uchwał  komisja

otrzymała z biura rady. Członkowie komisji zapoznali się z podjętymi uchwałami nie stwierdzając

nieprawidłowości.

Radna Krystyna Nowak zapytała wójta ile uchwał organ nadzoru odrzucił w całości lub części;

Wójt Krzysztof Bełkot poinformował ze nie wie, na chwilę obecną nie posiada takiej wiedzy.

Ad 5. 

Wójt w 2024 roku wydał 221 zarządzeń. Były to zarządzenia dotyczące przesunięć budżetowych

(zmniejszenie,  zwiększenie),  finansowe,  spraw  organizacyjnych,  działalności  Urzędu  Gminy

i jednostek organizacyjnych. Członkowie komisji  zapoznali  się z zarządzeniami nie stwierdzając

nieprawidłowości.



Ad.6 

W sprawach różnych Pani Radna Krystyna Nowak poruszyła kwestię jakości  usług realizowaną

przez  przewoźnika  autobusowego działającego  na  terenie  gminny i  dowożący  dzieci  do  szkoły

tj. kwestię ilości połączeń, przesiadek, stanu technicznego pojazdów oraz zachowaniu kierowców.

Biorąc pod uwagę, iż gmina dopłaca do przewozów jakość usługi powinna być lepsza.

Wójt Krzysztof Bełkot oświadczył, iż przewoźnik jest prywatną firmą działają na zasadzie prawa

rynku, jednakże zobowiązał się do rozmowy z firmą celem poprawy jakości usług.

Ad. 7 

Przewodniczący  Komisji  Robert  Kucharczyk  z  uwagi  na  wyczerpanie  tematów,  podziękował

za udział w pracach Komisji i zakończył posiedzenie.

Przewodniczący Komisji

     Robert Kucharczyk


